
 

PÄRNU-JAAGUPI PÕHIKOOL 
 

HOOLEKOGU KOOSOLEKU PROTOKOLL  

 

Pärnu-Jaagupis                     10. mai 2017 nr 1-4/6 

 

 

Juhatas: Diana Mägi 

Protokollis: Merike Mäemets 

Võtsid osa: Diana Mägi, Raul Peetson, Margo Sai, Urve Salumaa, Tiia Uffert, Hille Uustamm, 

Joel Roos, Merike Mäemets 

Puudus: Lisandra Pilli 

Kutsutud: Katrin Uutsalu  

Päevakord  

1. Pedagoogi vaba ametikohta täitmiseks korraldatava konkursi läbiviimise korra 

kehtestamine; 

2. Arvamuse andmine kooli vastuvõtu tingimuste ja korra eelnõule; 

3. Arvamuse andmine arenguvestluste korraldamise tingimuste ja korra eelnõule; 

4. Arvamuse andmine kooli sisehindamise korra kohta; 

5. Hinnangu andmine huvitegevusele ja pikapäevarühma töökorraldusele; 

6. Kooli arengukava ettevalmistamine; 

 

1. Pedagoogi vaba ametikohta täitmiseks korraldatava konkursi läbiviimise korra 

kehtestamine 

Kuulati: Katrin Uutsalu, kes  andis ülevaate nimetatud dokumendist. 

Otsustati: kord kehtestada. Konkursikomisjonis esindab hoolekogu selle esimees. Kui esimees 

ei saa komisjoni tööst osa võtta, määrab ta endale asendaja. 

2. Arvamuse andmine kooli vastuvõtu tingimuste ja korra eelnõule 

Kuulati: Katrin Uutsalu, kes tutvustas nimetatud eelnõud. 

Otsustati: anda eelnõule positiivne arvamus. 

3. Arvamuse andmine arenguvestluste korraldamise tingimuste ja korra eelnõule 

Kuulati: Katrin Uutsalu, kes  andis ülevaate nimetatud dokumendist. 

Küsimus: Margo Sai tundis huvi, kas õpetajad, s.o klassijuhatajad  on arenguvestluste 

läbiviimiseks piisavalt koolitatud. Ta pidas vajalikuks, et ka tublid lapsed (koos vanemaga) 

tahavad osa saada heast ja sisukast arenguvestlusest. 



 

Otsustati: anda eelnõule positiivne arvamus. 

4. Arvamuse andmine kooli sisehindamise korra kohta 

Kuulati: Katrin Uutsalu, kes tutvustas kooli sisehindamise korda, selgitades, et dokumendi 

aluseks on „Ettevõtliku kooli“ sisehindamise põhimõtted. 

Otsustati: anda eelnõule positiivne arvamus. 

5. Hinnangu andmine huvitegevusele ja pikapäevarühma töökorraldusele 

Kuulati: Katrin Uutsalu, kes andis ülevaate kooli huvitegevusest ja pikapäevarühma 

töökorraldusest. Ta selgitas, et uuest õppeaastast seatakse sisse pikapäevarühma e-päevik. 

Ettepanek: Merike Mäemets tegi ettepaneku, et kindlasti on vaja loodus-/matkaringi. 

Otsustati: anda kooli huvitegevusele ja pikapäevarühma töökorraldusele positiivne hinnang. 

6. Kooli arengukava ettevalmistamine 

Kuulati: Katrin Uutsalu, kes  andis ülevaate tööst kooli arengukavaga. Ta andis hoolekogu 

liikmetele rühmatöö. Selle käigus selgusid kooli tugevamad ja prioriteetsemad valdkonnad. 

Ettepanek: Joel Roos tõi esile koduloo väärtustamise. Näiteks, õpilastele on vajalik tutvustada 

Halinga valla kõige nimekamat teadlast, loodusuurija Alexander Theodor von Middendorffi 

(1815-1894), tema seotust Pööraverega. 

Ettepanek: Merike Mäemets pidas vajalikuks alustada loodus(matka)radade rajamisega. 

Praeguse seisuga pole Halinga vallas ühtki märgistatud (ka lõkkekohaga) matkarada. 

Järeldus: rühmatöö ja arutelu tulemusel jõuti järeldusele, et prioriteetsemad valdkonnad 

(omavahel lõimituna) on loodusharidus, ettevõtlikkus ja kooli koostöö kogukonnaga, s.o kool kui 

kogukonna keskus. 

 

 

 

 

(allkirjastatud digitaalselt)     (allkirjastatud digitaalselt) 

Diana Mägi       Merike Mäemets 

koosoleku juhataja      protokollija 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


